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Tilstede: 
Niller, René Møller, Anders Rasmussen, Bent, Niels, René Abild, Anders Juhl, Tommy , Line, 
Susanne, Stig  og, Michael B  

Afbud; Michael L   

Referent: Niels Weinreich   Protokol nr. 

 
Bestyrelsesmøde  

d. 25-10 

2022-07 

 
Pkt. 1: Godkendelse af Referat Sekretær efterspørges og eftersendes 

Pkt. 2: Info fra Formanden intet.  

Pkt. 3: Frivillighed. ( Sammenkomst og taler ) 14. November: Vi søger 10.000 til projektet. Og vi dækker selv 

resten. anslået 3-4000.- kr.  

Pkt. 4: Borger henvendelser. Ingen, dog bekymring om varmeudgifter kommende vinter. 

Pkt. 5: Åbent Punkt – Alle kan tage emner op til behandling. Jule frokost  25-11 via Fubok  vi indbyder med 

ægtefæller. 

Pkt. 6: Info fra de 3 grupper ”kort” bolig vi afventer præsentation af udstykning på Østrupvej., hal info intet, 

Pkt. 7: Dagligvare butik og møde med kommunen drøftelse: Orienteret om mødet, vi afventer nye 

udmeldinger.  

Pkt. 8: Byen rundt, UIF. hjemmeside er på vej i nyt look, venner Rene Møller er blevet formand efter 

generalforsamling. Tak for hjælp med opsætning af telte vi ses ingen lørdag og søndag kl 14.00.FDF ca. 30-35 

medlemmer vi flytter nu retur til Fubok, erhverv støtter også halloween, stjerner ønskes opsat og bliver tændt.  

Vi dækker evt. Udgifter til strøm. Og 1000-kr. til forfriskninger til frivillige opsætter. Fubok, gode arrangementer 

går godt og der er god energi omkring os. USK vi venter nu udspringstårn god sæson slut. 

Der er frivilligheds konference d. 9-11 i Jyderup. 

Pkt. 9: Eventuelt  næste møde 6-12 kl 19:00. 

 


